



Chao (Stan) Zhang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Capital markets

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang's practice involves venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, and overseas capital markets. He is mainly responsible for legal due diligence, drafting and reviewing transaction documents, and corporate compliance. He has participated in representations involving industries such as TMT, e-commerce, online education, and online healthcare.

EDUCATION

Mr. Zhang received an LL.B. degree from East China University of Political Science and Law and an LL.M. degree from the National University of Singapore.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

PUBLICATIONS

Classification Study on the Nature of Initial Coin Offerings, Fujian Finance, No.18, 2018
Reconstitution of the Securities Regulation Structure on DAOs Blockchain Assets under U.S. Law, Law and Finance (Law Press), No. 7, 2020

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张超

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 资本市场

工作经历

张超先生主要的执业领域为风险投资和私募股权投资、兼并收购、境外资本市场，主要负责法律尽职调查、交易文件起草与审阅、公司合规。参与项目涉及的行业包括 TMT、电子商务、线上教育、互联网医疗等。

教育背景

张超先生本科毕业于华东政法大学国际金融法律学院，获得法学学士学位；后就读于新加坡国立大学法学院，获得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

最近出版物

《论美国法下 DAOs 区块链资产证券监管规则的重构》，独立作者，载《法律与金融》第 7 辑
《首次代币发行法律本质的类型化研究》，独立作者，载《福建金融》（国家级刊物）2018 年第 8 期

工作语言

中文、英文